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Heisann  
I samband med spørretimen til kommunestyret, 18.9. Ynskjer eg å retta følgjande spørsmål.  
1) 
Korleis står det til med det nye bustadfeltet på Mangersneset? Kor langt er utbyggjar komt i planlegginga 
og veit kommunen noko om når det er tenkt "klart"?  
 
2) 
I det nye feltet på Langhøyane, som kommunestyret hadde oppe til sakshandsaming i vår/ tidleg 
sommar, vart det lagt fram kart og planar. Kommunestyret fekk innsyn i tomtar, vegar ol. Spørsmålet eg 
har fått frå innbyggjarar i kommunen og som eg ynskjer å stilla går på om det stemmer at dette kartet no 
i seinare tid har endra farge på nokre områder? 
Isåfall kvifor og korleis vert slike saker orienterte til dei naboar som kunne ha interesse av forandringer?  
 
Ser fram til svar og ynskjer alle ein fin dag!  
Mvh 
Christel Villanger Håland,  
Radøy Høgre  
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